
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 27 september 2011

Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling

Voorzitter M. van Oosterwijk
De heren P. Jacobs (LRG), J. van Iersel (LRG), T. Snels (Pro Actief 
Goirle)  J.  Hendrickx (CDA), F.  de Brouwer (CDA), S.  van den 
Brekel (SP),  W. Couwenberg (Lijst Couwenberg).
De dames M. Immink (Pro Actief Goirle), I. van Rijswijk de Jong 
(VVD), J. Aerts (LRG), I. Van den Brand (PvdA), D. Eikelenboom 
(SP).
Wethouders S. Sperber en J. van Groenendaal.
Ambtelijke bijstand  N. Hendriks
Mw. M. van de Ham: medewerkster GGD.

Afwezig De heren P. Schellekens (VVD), J.  Swaans (VVD), A. van Baal 
(PvdA), G. van der Put (PvdA) en mw. P.  Sprünken-Kulk (Lijst 
Couwenberg). 

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Opent  de  vergadering  en  constateert  dat  de  commissie 
akkoord  gaat  met  de  agenda.  Zegt  dat  bij  agendapunt  7 
aandacht  wordt  besteed aan de vragen van de SP over de 
sporthal Frankische Driehoek. 

Mw. Aerts Wil  graag  aandacht  voor  de  raadsinformatie 
'Accommodatieonderzoek Riel en aanpassing Leybron' tijdens 
deze  vergadering,  aangezien  anders  pas  bespreking 
plaatsvindt  tijdens  de  volgende  commissievergadering  van 
eind november.  Mogelijk kan het onderwerp als agendapunt 
worden toegevoegd? 

Voorzitter Stelt  voor  de  raadsinformatie  onder  agendapunt  7  te 
behandelen, aangezien niet iedereen deze raadsinformatie op 
een dusdanige manier heeft gelezen en voorbereid. 

Agendapunt 2 Presentatie  GGD  lokale  Volksgezondheid 
toekomstverkenning

Mw. Van de Ham Geeft  een  presentatie  over  de  lokale  Volksgezondheid 
toekomstverkenning. 
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Dhr. Snels We kunnen nu nog niet constateren welke consequenties en 
resultaten Back to Basics heeft.

Mw. Van de Ham De drie hoofddoelstellingen van Back to Basics sluiten aan bij 
de speerpunten van het lokale gezondheidsbeleid.

Mw.  van  den 
Brand

Lager opgeleiden hebben dus een hoger  risico.  Wat  is  het 
percentage lager opgeleiden?

Mw. van de Ham Kijkt na om welk percentage dit gaat. Het percentage lager 
opgeleiden wordt bij het verslag gevoegd.

Dhr. 
Couwenberg

Wat zijn de cijfers omtrent drugsgebruik en SOA’s?

Mw. van de Ham Meent dat het drugsgebruik is afgenomen, maar merkt hierbij 
op dat het  gaat om zelfrapportage. Je hebt mensen die de 
enquête  niet  waarheidsgetrouw  invullen  en  echte 
drugsverslaafden worden niet bereikt met dit onderzoek. 
Er wordt in de monitor niet naar gevraagd of men een SOA 
heeft, maar wel of men onveilige seks heeft gehad. 
De  cijfers  omtrent  drugsgebruik  en  onveilige  seks 
worden bij het verslag gevoegd.

Wethouder 
Sperber

Zendt  de  rapporten  lokale  volksgezondheid 
toekomstverkenningen toe aan de commissie.

Mw. Aerts Waar werkt u als GGD aan?
Mw. van de Ham We voeren diverse projecten uit in de regio. Er wordt gericht op 

de speerpunten van het ministerie van VWS. Hierbij gaat het 
onder meer om roken, overgewicht, alcoholgebruik en het bij 
elkaar brengen van partners. Tevens kiest een gemeente ook 
weer speerpunten. 

Voorzitter Constateert dat alle vragen beantwoord zijn en dankt voor de 
heldere presentatie.

Agendapunt 3 Vaststelling van de tarieven voor de gemeentelijke 
sportaccommodaties 2012

Voorzitter Dankt  de  SP  voor  de  gestelde  vragen  en  verstrekte 
antwoorden.

Dhr. 
Couwenberg

Stelt  dat  de  velden  er  slecht  bij  liggen  en  er  niets  is 
ondernomen om dit tegen te gaan en wil daarom het stuk als 
een B-stuk in de raad terugzien. 

Dhr. Van Iersel Heeft zijn vragen van vorig jaar erbij gehaald en constateert 
dat er niets is veranderd. De discrepantie tussen de stijgingen 
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in huur is groot. Vindt het vervelend dat er nog niets is gedaan 
om de grote verschillen tussen de tarieven te herzien. Het 
hebben van een clubhuis  is  een voordeel  in het toekennen 
subsidies vanwege het gebruik ervan voor de gemeenschap. 
Naast dat ze inkomsten krijgen uit kantinegebruik, krijgen ze 
tevens subsidie van de gemeente voor andere activiteiten. Wil 
ervoor pleiten in afwachting van de nota accommodatiebeleid 
de tarieven voor huur van de accommodaties te verlagen en 
de indexering voor de buitensportaccommodaties zodanig te 
verhogen dat de gemeente de inkomsten die ze gedacht had, 
toch kan ontvangen, zodat geen gat valt in de begroting 2012.

Wethouder Van 
Groenendaal

Er is alles aan gedaan om de velden in goede staat te krijgen 
voor het nieuwe seizoen. 
Vorig jaar heeft het college gezegd: wacht het accommodatie 
onderzoek en de renovatie van de sportparken af, want dan 
worden nieuwe tarieven vastgesteld. Dit is nog steeds zo het 
geval. Onevenredigheden kunnen we beter niet op zo’n korte 
termijn veranderen. 

Dhr. Hendrickx Hij gelooft dat er alles aan is gedaan om de velden in goede 
staat te krijgen, maar er ligt nog steeds een hockeyveld dat 
eigenlijk is afgeschreven. 

Dhr. Snels De voetbalvelden zijn inderdaad zo goed mogelijk opgeknapt.
Het komt er op neer dat GSBW en VOAB ongeveer 30 euro per 
lid kwijt zijn en VV Riel 40 euro en vindt dat een behoorlijk 
verschil.

Dhr. Van Iersel De  wethouder  heeft  vorig  jaar  gezegd dat  gewacht  moet 
worden op Back to Basics, niet op het accommodatiebeleid.

Wethouder Van 
Groenendaal

Meent dat het accommodatiebeleid deel uit maakt van Back to 
Basics.  Juist  om  de  onevenredigheden  in  de  huidige 
sporttarieven gaan we de tarieven opnieuw bekijken waarbij 
verschillende aspecten in acht worden genomen. Ook aan het 
slechte  hockeyveld is  aandacht besteed, zodat  er  in  ieder 
geval nog twee jaar op gespeeld mag worden. 

Voorzitter Concludeert dat dhr.  Iersel wellicht met een initiatiefvoorstel 
komt. Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-
stuk.

Agendapunt 4 Vaststelling  Verordening  Wet  inburgering  gemeente 
Goirle 2011

Mw. Immink p.2: met betrekking tot de  eigen bijdrage is er geen redelijke 
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grond om onderscheid te maken tussen inburgeringsplichtigen 
en vrijwillige inburgeraars. Maar later staat er vermeld dat de 
eigen bijdrage vooral bedoeld is voor de vrijwillige inburgeraar.
Betreft het voorstel om de bestuurlijke boete te verhogen. Hoe 
is dat mogelijk? De betreffende mensen zitten al vaak in de 
bijstand.

Mw. 
Eikelenboom

Inburgering moet vooral een menselijk gezicht houden. Schrikt 
van  de  hoge  boete,  maar  vindt  het  wel  goed  dat 
daartegenover  het bedrag staat  van 270 euro  wat  mensen 
terugkrijgen als ze slagen.
p. 9 artikel 9: wordt de bovengrens of ondergrens gehanteerd?

Dhr. De Brouwer Vindt het jammer dat inburgeraars een jaar moeten wachten.
p. 15 artikel 3 over importbruiden. Je moet importbruiden niet 
achter stellen.

Mw.  van  den 
Brand

Is het einde verhaal na 2014 gezien de ontwikkelingen vanuit 
het Rijk?  

Wethouder 
Sperber

Omtrent de eigen bijdrage is  er geen verschil tussen de 
vrijwillige en verplichte inburgeraars. Dit  moeten we 
explicieter in voorstel opnemen. 
Weet niet waarom de boete verhoogd is. Meent dat de boete 
nog nooit is opgelegd, maar meer gezien kan worden als stok 
achter de deur. Artikel 15 valt onder hoofdstuk 4 en gaat over 
de vrijwillige inburgeraar, waarbij veel overeen komt met de 
verplichte inburgeraar artikel 6. Het zal wettelijk benodigd zijn 
om  hen  te  scheiden.   In  artikel  15  lid  2  moet 
inburgeringsplichtige vervangen worden door vrijwillige 
inburgeraar  en  in  lid  3  kan  het  woord 
inburgeringsplichtige vervallen.
Ook in de vrijwillige inburgeraar wordt geïnvesteerd door de 
gemeenschap. 
Betreft het 1 jaar moeten wachten op een cursus: we kunnen 
niet iedereen direct in het traject meenemen.  
Omtrent het achterstellen van importbruiden: je moet roeien 
met de riemen die je hebt.
Waarschijnlijk  vervalt  de  rijksvergoeding,  dus  of  daarmee 
vervalt  de  inburgeringsverplichting,  of  de  inburgeraar  gaat 
betalen of de gemeente gaat betalen.

Dhr. Hendriks De Wet inburgering komt per 1 januari 2013 te vervallen. In 
het  participatiebudget  is  dat  aangekondigd.  Dan  gaat  het 
sociale leenstelsel in, waarbij de inburgeraar een lening aan 
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kan gaan. De rol van de gemeente is hierin onduidelijk in. Wat 
wij doen tot 31 december 2012, moeten wij ook bekostigen in 
2013 en 2014. De regeling houdt rekening met een afrekening 
achteraf. Als er in 2011 en 2012 een traject start dat in 2013 of 
2014 met succes wordt afgerond, dan leidt dat tot een extra 
rijksbijdrage waardoor we die kosten alsnog kunnen dekken. In 
de begroting hebben we de plannen van het kabinet nog niet 
kunnen verwerken. 

Mw. 
Eikelenboom

Het beleid is duidelijk aangescherpt. Op p. 6 artikel 3: Hoe kan 
deze betreffende groep een boete van 1000 euro betalen? Wat 
betreft de SP wordt 0 euro de norm. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 5 Verslagen van de commissie Welzijn van 14 juni en 27 
juni 2011

Mw. Aerts De  toezegging  van  de  wethouder  staat  nog  open dat  het 
overzicht omtrent het iDOP dat aan de provincie  is gestuurd, 
ook aan de commissie wordt gezonden. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Vandaag is het stuk vastgesteld in het college. Het geeft een 
overzicht van alle 13 projecten in het iDOP en tevens wordt de 
stand  van  zaken  besproken.  Zegt  toe  het  stuk  na  te 
zenden.  

Wethouder 
Sperber

Meent  dat  de  openstaande  toezegging  omtrent  de 
kindercentra al beantwoord is. 
Dit  blijkt  niet  het  geval  te  zijn.  De  vraag  wordt  alsnog 
hieronder beantwoord.

Wethouder Van 
Groenendaal

Er  is  contact  opgenomen  met  de  Stichting-Zet  over  de 
problematiek rondom het leerlingenvervoer.  Binnenkort volgt 
hier een ambtelijk overleg op. Zegt de commissie op de hoogte 
te houden. 

Agendapunt 6 Inlichtingen  van  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

Wethouder Van 
Groenendaal

De nieuwsbrief aan de leden van de sportverengingen 
over de stand van zaken omtrent de renovatie van de 
sportparken wordt aan de commissie toegezonden. Dit 
vindt binnen twee weken plaats.
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Agendapunt 7 Vragen  aan  het  college  van  burgemeester  en 
wethouders

Mw. 
Eikelenboom

De  vragen over  de  sporthal  Frankische  Driehoek  zijn  naar 
tevredenheid  beantwoord.  De  kink  in  de  kabels  ligt  bij 
Leijakkers en dit is erg vervelend voor de gedupeerde clubs. 
Wat kunnen we hier aan doen voor de gedupeerde clubs?

Wethouder Van 
Groenendaal

Wij  voelen  ons  medeverantwoordelijk  voor  de  mogelijk 
gedupeerde verenigingen. Er is voor beide clubs waarschijnlijk 
een oplossing gevonden. We gaan er alles aan doen dat deze 
afspraken worden nagekomen.

Mw. Aerts Betreft  de raadsinformatie  'Accommodatieonderzoek Riel  en 
aanpassing Leybron'. Hierbij wordt melding gemaakt van het 
collegebesluit.  Het  3e scenario  geeft  de  meeste 
gebruiksmogelijkheden. Scenario 2 heeft zoveel nadelen, dat 
de onderzoekers aangeven dat je dit  net zo goed niet kunt 
uitvoeren. 
In de begroting van 2011 staat weergegeven: hierover dienen 
de raad en college te besluiten in november 2010. We hebben 
hier geen raadsbesluit over genomen. 
Er  staat  in  de  raadsinformatie  vermeld  dat  de  raad  heeft 
besloten om 43.000 euro te reserveren in de begroting. Maar 
de raad heeft niet besloten voor een bepaald scenario. 
Komt dit onderwerp terug in de raad? Mag de raad hierover 
beslissen? Komt hier nog een discussie over? De eerstvolgende 
mogelijkheid dient zich pas aan op 29 november.

Voorzitter Uw kunt uw eigen agenda vormen. Zal het onderwerp als lid 
van het presidium bespreekbaar maken.  

Dhr. Hendrickx Hoort graag iets over de stand van zaken betreft de renovatie 
van de sportparken. Hoe is de stand van zaken omtrent de 
tennisvereniging Riel? En hoe staat het met het budget voor de 
renovatie?

Wethouder Van 
Groenendaal

Betreft  de  raadsinfo  over  de  Leybron:  het  college  wijst 
uitbreiding niet perse van de hand. Mogelijk wordt een ruimere 
aanpassing  van  scenario  2  gehanteerd.  De raad heeft  een 
budget  vastgesteld  van  43.000  euro  en  daar  passen  de 
aanpassingen van scenario 3 niet in.
Er zou een middelgrote zaal kunnen worden gerealiseerd in de 
Brede School. Gezien er maar ongeveer 5 keer per jaar wordt 
gevraagd om een zaal  voor  middelgrote  groepen, lijkt  een 
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investering van 2  ton niet zinnig.
Op 17 oktober beginnen drie overlegsessies met de sportclubs. 
Naar aanleiding hiervan worden er verdere plannen gemaakt. 
In december moet er een projectplan liggen. Voor het einde 
van komend seizoen moeten we aan de slag zijn.
Mocht de taakstelling van 2,7 miljoen euro voor de renovatie 
van de sportparken te weinig zijn, komen we bij de raad terug.
Betreft  tennisvereniging Riel: de vereniging was het er  niet 
mee eens dat de gemeente niet is overgegaan tot renovatie. 
De  notaris  heeft  in  het  voordeel  van  de  gemeente  een 
uitspraak gedaan, waardoor we als gemeente hebben besloten 
niet over te gaan tot renovatie. Hierop is een civiele procedure 
aangespannen. 

Dhr. Hendrickx Er ontstaan andere inzichten door dingen die door elkaar lopen 
omtrent de Leybron. Het is belangrijk dat we goed vaststellen 
wat nu werkelijk met dat geld gedaan kan worden. Volgens 
hem wordt er nu door de Leybron vooral om uitbreiding van 
m2 op de begane grond gevraagd voor uitvoering van hun KBO 
functie. Vraagt zich af of een voorkeur van SCAR voor scenario 
3 nog geldt. 

Voorzitter Stelt vast dat LRG mogelijk met een initiatief voorstel voor de 
komende raad komt of de kwestie wil laten agenderen door het 
presidium. Wacht hieromtrent de acties van mw. Aerts af. 
Concludeert dat alle vragen zijn beantwoord.

Agendapunt 8 Stukken ter kennisname

Mw. Aerts Kan zich vinden in de keuze van het college om geen extra 
geld  te  besteden  aan  de  pilot  bemoeizorg.  Omtrent  het 
terugstorten van de gereserveerde 15.000 euro: behoort dit 
bedrag niet  teruggestort  te  worden  in  het  budget van  de 
Wmo?
De  GGD  heeft  ons  uitgenodigd  op  18  oktober  voor  een 
informatieavond over de integratie  jeugdzorg.  Aangezien er 
dan een raadsvergadering is, kunnen we mogelijk deelnemen 
op een andere dag, zoals bijvoorbeeld in Den Bosch. 

Wethouder 
Sperber

Nee, dit bedrag komt uit de algemene weerstandsreserve. 

Agendapunt 9 Rondvraag
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Voorzitter Omtrent de informatieavond van de GGD: de commissieleden 
zijn wellicht wel in gelegenheid 18 oktober deel te nemen.

Mw. Aerts Roept  de  commissie  op  deel  te  nemen aan  de  wandeling 
georganiseerd door Platform Gehandicapten op 4 oktober en 
op  14  oktober  de  tentoonstelling  in  het  gemeentehuis  te 
bezoeken die aandacht besteed aan de vrijwilliger. 

De voorzitter sluit de vergadering af om 21.20 uur.

Aldus  vastgesteld  door  de  commissie  Welzijn van  de  gemeente Goirle  in  haar 
vergadering van 29 november 2011.

M. van Oosterwijk  L. Gasseling
de voorzitter  de commissiegriffier
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Datum raad 
- commissie

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsdatum

Wijze afdoening

14 juni 2011 De GGD wordt om een toelichting gevraagd wanneer kindercentra als 
risicovol worden aangemerkt.

Wethouder 
Sperber

Bestuursvergadering 
GGD

7 oktober 2011 De GGD merkt een kindercentra 
aan als risicovol wanneer er 
signalen of klachten van bijv. 
ouders binnenkomen. Er wordt 
dan direct actie ondernomen 
(onaangekondigd  inspecteren). 
Ook als een kindcentrum niet aan 
de kernzaken voldoet, wordt het 
als risicovol bestempeld. 
Kernzaken zijn bijvoorbeeld: 
veiligheid en gezondheid; 
groepsgrootte; aanwezigheid 
twee gekwalificeerde leidsters; 
slaapruimte.  

14 juni/ 27 
sep 2011

In Tilburg opereert stichting-Zet, die zich inzet voor een goede 
bereikbaarheid. De mogelijkheid om deze stichting  in te zetten voor 
de problematiek rondom het leerlingenvervoer wordt nader  verkend.

Wethouder van 
Groenendaal

27 september 2011 Er is contact opgenomen met de 
Stichting-Zet over de 
problematiek rondom het 
leerlingenvervoer. Binnenkort 
vindt een ambtelijk overleg 
plaats. Zegt de commissie op de 
hoogte te houden.

14 juni/27 sep 
2011

Het overzicht dat aan de provincie wordt gestuurd  waarin de stand 
van zaken omtrent het iDOP wordt besproken, wordt aan de commissie 
gezonden.  

Wethouder van 
Groenendaal

Bij verslag 7 oktober 2011 Zie bijlage I.

27 sep 2011 De rapporten Volksgezondheid Toekomst Verkenning (Goirle en 
regionaal) worden aan de commissie verstrekt.

Wethouder 
Sperber

7 oktober 2011 De rapporten zijn in te zien in de 
map stukken ter kennisname en 
digitaal terug te vinden op 
bestuur.goirle.nl onder de stukken 
ter kennisname van de commissie 
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Datum raad 
- commissie

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum

Feitelijke 
Afdoeningsdatum

Wijze afdoening

Welzijn  van 29 november 2011.

27 sep 2011 De percentages omtrent:
- Lager opgeleiden;
- Drugs gebruik;
- Onveilig vrijen.

worden bij het verslag gevoegd.

Mw. Van de 
Ham

7 oktober 2011 Zie bijlage II.

27 sep 2011 Omtrent de eigen bijdrage is er geen verschil tussen de vrijwillige en 
verplichte  inburgeraars.  Dit  wordt  explicieter  in  het  voorstel 
opgenomen.

Wethouder 
Sperber

Bij verzenden 
raadsstukken

7 oktober 2011 Raadsvoorstel en verordening is 
op enkele tekstuele onderdelen 
aangepast.

27 sep 2011 In artikel 15 lid 2  van de verordening Wet inburgering gemeente Goirle 
2011  wordt  inburgeringsplichtige  vervangen  door  vrijwillige 
inburgeraar  en  in  lid  3  wordt  het  woord  inburgeringsplichtige 
geschrapt.

Wethouder 
Sperber

Bij verzenden 
raadsstukken

7 oktober 2011 Raadsvoorstel en verordening is 
op enkele tekstuele onderdelen 
aangepast.

27 sep 2011 De nieuwsbrief aan de leden van de sportverengingen over de stand 
van zaken omtrent  de  renovatie  van de sportparken wordt  aan de 
commissie toegezonden.

Wethouder van 
Groenendaal

Binnen twee weken 7 oktober 2011 Zie bijlage III.
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Bijlage II

Geachte commissieleden,

Onderstaand vindt  u,  zoals  toegezegd in  de  commissie  Welzijn  van  27 
september j.l., de percentages per opleidingsniveau voor de inwoners van 
Goirle. De specifieke enquête waar de cijfers uitkomen staat onder de cijfers 
vermeld  (Bron).  In  de  2e kolom  worden  de  cijfers  vergeleken  met  de 
regiocijfers (regio= GDD regio Hart voor Brabant).

Opleiding ouders [%], 2008 - Gemeente (GGD Hart voor Brabant): Goirle
Bron: Jeugdenquête 0 t/m 11 jaar, 2008 

Opleiding [%], 2009 - Gemeente (GGD Hart voor Brabant): Goirle
Bron: Gezondheidsmonitor Volwassenen 2009

 
 

Gemeente (GGD Hart voor 
Brabant) Goirle

Totaal  (GGD  Hart 
voor Brabant)

Ouder  alleen  lager 
onderwijs (0-11 jr)

1 1

Ouders  max.  MAVO-niveau 
(0-11 jr)

12 15

Ouders  HBO-niveau  of 
hoger (0-11 jr)

26 22

 
 

Gemeente  (GGD 
Hart voor Brabant) 
Goirle

Totaal  (GGD 
Hart  voor 
Brabant)

Laag  (geen  opleiding  of  alleen 
basisonderwijs) (19-64 jr)

2 5

Midden 1 (mavo/vmbo/lbo) (19-64 jr) 25 29
Midden 2 (havo/vwo/mbo) (19-64 jr) 42 34
Hoog (hbo/wo) (19-64 jr) 31 32
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Opleiding [%], 2009 - Gemeente (GGD Hart voor Brabant): Goirle
Bron: Gezondheidsmonitor Ouderen 2009 

Voor de cijfers over drugsgebruik en veilig vrijen verwijs ik naar de tabel van 
de  jongerenmonitor  (12-19)  (zie  www.bestuur.goirle.nl onder  stukken  ter 
kennisname van de commissie Welzijn 29 november 2011 of de map stukken 
ter kennisname in de fractiekamer . Mocht u een uitgeprint exemplaar willen 
ontvangen van het rapport, neem dan contact op met de griffie). Deze (en 
ook  tabellen  van  de  andere  monitoren)  zijn  tevens  te  vinden  op 
www.gezondheidsatlas.nl. In de tabellenboeken staan ook cijfers m.b.t. het 
aantal verzonden vragenlijsten en de respons.
Wij hebben geen cijfers van het percentage jongeren met SOA’s.

Let op: er staan feitelijk 2 tabellen in: in de eerste tabel worden de lokale 
cijfers  vergeleken  met  de  regio  (GGD  Hart  voor  Brabant).  Deze  cijfers 
betreffen de jongeren van 12 tot en met 18 jaar.
De 2e tabel vergelijkt de meest recente cijfers (2007) met de vorige meting 
(2003). Doordat in 2003 de 18 jarigen niet zijn meegenomen in de enquête 
zijn ze ook uit de cijfers van 2007 gehaald, dit om een goede vergelijking 
mogelijk te maken. Deze cijfers betreffen dus de 12 tot 18 jarigen.  

Mochten er nog vragen zijn dan ben ik uiteraard bereid om een en ander 
verder toe te lichten.

Vriendelijke groeten,

Miek van den Ham
functionaris gezondheidsbeleid,
GGD Hart voor Brabant.

 
 

Gemeente  (GGD  Hart 
voor Brabant) Goirle

Totaal  (GGD  Hart 
voor Brabant)

Laag  (geen  opleiding  of  alleen 
basisonderwijs)

20 23

Midden 1 (mavo/vmbo/lbo) 47 48
Midden 2 (havo/vwo/mbo) 17 14
Hoog (hbo/wo) 16 15
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